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Abstract (en)
The plate has a central section (3) with at least one row of apertures (7) to receive the ends of tubes. Each aperture (7) is made through a stamped
boss (6-1, 6-2, 6-3) made from two or more in-line sections (8a - 8c) of selected dimensions. The apertures can be punched individually or in groups
by dies of different dimensions along an axis (X - X) to receive tubes which are also of different dimensions in the same direction. The bosses can be
shaped by dies of different dimensions in a direction (Y - Y) lying perpendicular to the line (X - X) of the apertures. Each one can have three aligned
sections (8a, 8b, 8c) with three different dimensions along line (X - X) and five different dimensions along line (Y - ).

Abstract (fr)
Une plaque collectrice (2) comprend dans une partie centrale (3) au moins une rangée de trous (7) propres a recevoir des extrémités de tubes.
Chaque trou (7) est réalisé dans un embouti (6-i) comprenant au moins deux empreintes alignées (8a-8c), de dimensions respectives choisies, et
susceptibles d'étre poingonnées individuellement ou en combinaison, par des poingons de dimensions caractéristiques différentes dans au moins la
direction d'alignement (X-X), pour autoriser le passage de tubes de dimensions différentes selon au moins cette direction d'alignement. <IMAGE>
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